
Základná škola, Ulica energetikov 242/39, 97101 Prievidza 

Zápisnica 

zo schôdze Rady školy konanej dňa 21. júna 2017 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom.  
2. Vyhodnotenie súťaží, olympiád a reprezentácie školy  
3. Vyhodnotenie výchovno - vzdelávacích výsledkov za školský rok 2016/2017  
4. Zhodnotenie rekonštrukcií a opráv v interiéri a exteriéri školy, nákupu nových 

zariadení a pomôcok  
5. Vyhodnotenie prieskumu o možnosti zavedenia uniforiem na škole  
6. Voľba p. Dalibora Franka za nového člena Rady školy  
7. Rôzne, diskusia.  
8. Záver.  

 

1. bod 

Zasadnutie otvoril, prítomných privítal a oboznámil s programom zasadnutia predseda RŠ 

Ing. Svitek. 

2. bod 

Zástupkyňa školy Mgr. Eva Velická informovala prítomných o účasti žiakov v súťažiach, v 
olympiádach a ich umiestnení ako aj o umiestnení žiakov športových tried v rôznych 
športových súťažiach. Poukázala na získanie Ceny dekana prírodovedeckej fakulty 
v Košiciach pre našu žiačku a teda jej prijatie na uvedenú fakultu po skončení SŠ. 

3. bod  

Zástupkyňa školy Mgr. Mária Jakubisová vyhodnotila výchovno – vzdelávacie výsledky za 3. 

štvrťrok školského roka 2016/2017 – prospech, správanie a dochádzku. Informovala 

o úspešnosti deviatackého testovania 9 zo SJL a MAT, ako aj o záujme deviatakov o štúdium 

na stredných školách.  

 



4. bod 

Ekonómka školy Božena Gurková poskytla správu o financiách školy. Prítomných 
informovala o uskutočnených opravách a rekonštrukciách: výmena okien v pavilóne E, 
oprava strechy, výmena osvetlenia a obkladov v jedálni, úprava átria, kúpa náhradných dielov 
na počítače, kúpa betónových smetných košov, rekonštrukcia náraďovne a schodiska, kúpa 
sedenia a šatníkových skriniek, nábytok do riaditeľne a mnohé iné. 

5. bod 

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová informovala prítomných o vyhodnotení prieskumu 
o možnosti zavedenia uniforiem na škole. Rodičia mali možnosť svoj záujem o ne, postrehy, 
pripomienky a návrhy odprezentovať na triednických rodičovských združeniach. Zo zápisníc 
z RZ vyplynul záujem o uniformy na 50%. Vzhľadom k tomu bude kúpa uniforiem v blízkej 
budúcnosti na dobrovoľnej báze, pričom  rodičia si pre svoje deti budú môcť postupne 
zakúpiť jednotlivé kusy oblečenia v elektronickom obchode na webovom sídle školy. Je 
predpoklad, že žiaci intuitívne budú chcieť patriť k škole a postupne si zakúpia aj ďalšie 
druhy oblečenia. 

6. bod 

Členovia Rady školy jednohlasne zvolili za jej ďalšieho člena pána Dalibora Franka. 

7. bod 

Diskusia sa týkala bodov spomenutých vyššie. 

8. bod 

Ing. Ľ. Svitek na záver poďakoval členom RŠ za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, podpredseda RŠ 


